
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI" PROCES VERBAL

incheiat astdzi 21.12.2022 la sediul consiliului Local
{inerii qedinlei de indata de lucru .

Berevoe;ti, cu prilejul

$edin{a incepe la ora 160' , participd 1 I consilieri din 13 in funclie .Lipsesc d
nii consilieri Busuioc Gheorghe gi Schioapa Daniel La qedin!6 participd d-l primar
Proca Florin Bogdan , d na secretar general LecaAndra qi t invitati .qedinla este
legal constituitd, aceasta a fost legal convocatd de primarul comunei Berevoeqti prin
adresa nr.8988 120.12.2022.

Preqedintele de qedinfd este d-1. consilier Stana Marian care ialoc la prezidiu
si prezintd proiectul ordinii de zi :

l.Aprobarea procesurui verbar de ra Eedin(a anterioari.
2.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local de venituri qi

cheltuieli ?n trimestrul fV, anul2022.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 2 puncte Ei este aprobat in

unanimitate.
Se trece la pct. 1 la care d-na secretar gene ral prezintd procesul verbal alqedinlei care s-a desfEqurat in data de 19. 12.2012.

Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu
unanimitate de voturi .

2' Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local de venituri qi
cheltuieli in trimestrul IV, anul2022..
S,unt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
;i anexel e proie ctulu i.p r ezintd d-na contabil c otes., Diurru.
D-l Primar:Am primit 50mii lei de la Guvernul Romaniei, spun cu stupoare ca am
primit doar 50mii lei pt cd toli primarii PNL au primit 108mil qi inca o rectificare de
!7 mii, deci au primit 725 mii, noi de la PSD am primit c6te 50mi i, dar multumim
PSD ului ,dupd cum bine ali vdnrt ne au dat l28mii, au fost doar 5 comune in totjudetul Arges,128 mii ne au dat pt Extindere retea de canalizare.Acei 50mii au fost
rectificati la salubrizare, aveam plati restante la salubritate.
D-na Cotescu:D a, am dus documente justificative
D-l Sibianu:Cadourile pt copii de la Consiliul Local gi de la primarie, se dau?
D-l Primar:Se dau din banii mei personali, 125 milioane de la mine qi de la alli
binevoitori, au contribuit si d I vice si d I director
D-l Sibianu:Ne au intrebat p6rin{ii
D-l Stana:La Ungureni au dat 40lei de familie



D-l Primar:Probabil au dat pt alte cadouri.Dupa cum bine qtiti cadouri din partea
primariei nu avem voie , nu ai voie sa dai cadouri copiilor din bugetul local
D-na Cotescu:Da sunt pldli nelegale
D-l Primar:Sunt 460 de pachete, d 1 vice a fost qi a cumpdrat de la Metro.Referitor
la inchiderea de anvd adresez la toti invitatia pe 29 decembrie incep6nd cu ora 14 la
Pensiunea Perla RAuqor, mi ar face deosebita plicere sd participa1i cu tofii, p6n6 la
urma suntem un grup unit, a$a ar trebui sd fim qi sd tragem to{i pt un tel comun adica
s[ dezvoltim localitatea noastra, si fim toti acolo sd discutam propunerile de buget
pt anul viitor.

Nemaifiind disculii in Eedin{a de astdzi, preqedintele de qedinfd declard
inchise lucrdrile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 1630.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Pre;edinte de Eeclinld,
STANA MARIA Lec,

Secretu
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